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Уважаемые Господа! 

На протяжении пяти предыдущих выпусков Фестиваля поль-
ских фильмов «Висла» свыше 80 тысяч российских зрителей 
посмотрело почти 250 польских фильмов. Нынешний выпуск 
с его богатейшей программой несомненно послужит делу по-
пуляризации нашего кинематографа в России. Тем более, что 
как и прежде, показ фестивальных фильмов состоится не 
только в Москве, но еще в десяти с лишним городах страны, 
включенных в программу Фестиваля «Висла». Я очень на-
деюсь, что со временем этот постоянно растущий интерес к 
польским кинокартинам станет для российских прокатчиков 
импульсом для постоянного их распространения.

В нынешней программе Фестиваля «Висла» - кроме показа 
самых новых польских кинолент – несомненного внимания за-
служивает секция, в которой буду представлены фильмы с 
участием звёзд польского экрана.

Среди большого количества замечательных кинофильмов 

будут в том числе показаны работы Студии Мунка, осу-

ществляющей свою деятельность при Ассоциации поль-

ских кинематографистов – несколько короткометражных 

фильмов из программ «30 минут», «Первый документ» и 

«Молодые аниматоры».

Представляя российскому кинозрителю самые интерес-

ные польские киноленты, Фестиваль «Висла» не только 

способствует продвижению польского кино, но - прежде 

всего - созданию доброжелательных польско-российских 

взаимоотношений. Поэтому я желаю вам, уважаемые Го-

спода, замечательных просмотров, оживленных дискуссий 

и незабываемой атмосферы во время нынешнего выпуска 

Фестиваля «Висла».

С наилучшими пожеланиями,

Яцек Бромски
Председатель Союзa 

 польских кинематографистов

Szanowni Państwo,

podczas pięciu dotychczasowych edycji Festiwalu Filmów Polskich 
„Wisła” ponad 80 tysięcy rosyjskich widzów obejrzało blisko 250 
polskich filmów. Tegoroczna odsłona imprezy, ze swoim bogatym 
programem, z pewnością przyczyni się do popularyzacji naszego 
kina w Rosji. Tym bardziej, że tak jak poprzednio, festiwalowe filmy 
prezentowane będą nie tylko w Moskwie, lecz także w kilkunastu 
innych miastach, w których odbywają się repliki „Wisły”. Mam na-
dzieję, że z czasem to rosnące systematycznie zainteresowanie 
polskimi tytułami zachęci rosyjskich dystrybutorów do ich regular-
nego rozpowszechniania.

W tegorocznym programie „Wisły”, poza konkursowymi projekcjami 
najnowszych polskich produkcji, z pewnością warto zwrócić uwa-
gę na sekcję, w której zaprezentowane zostaną filmy z udziałem 
gwiazd polskiego kina.

Wśród wielu wybitnych tytułów zaprezentowane zostaną również 
produkcje Studia Munka, działającego przy Stowarzyszeniu Fil-
mowców Polskich oraz kilka krótkometrażowych tytułów z progra-
mów „30 minut”, „Pierwszy dokument” i „Młoda animacja”.

Festiwal „Wisła”, prezentując rosyjskim widzom najciekawsze pol-
skie produkcje, przyczynia się nie tylko do promocji polskiego kina, 
ale przede wszystkim do budowania dobrych relacji polsko-rosyj-
skich. Dlatego życzę Państwu wspaniałych pokazów, gorących 
dyskusji oraz niezapomnianej atmosfery podczas tegorocznej edy-
cji festiwalu.

Z wyrazami sympatii.

Jacek Bromski
Prezes Stowarzyszenia Filmowców Polskich
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